
Víctor ( BitLab ), Rocío ( BitLab ), Silvano ( La Fàbric@ ), Núria ( Andròmines ), Xavi Palos,
Mar ( Base Ò )
S’excusen Jose ( SePra ) , Ferran ( L’Harmonia ) i Quim Carreras.

Ordre del dia
1-Finalització contracte 6 mesos Maite.
2-Debat intern.
3-Presentació noves sòcies “Fronteres Invisibles”.
4-Participació dins Festa Major de Sant Andreu a Seísmes.
5-Participació FESC.
6-Traspàs sessió de treball per preparar jornada 29 juliol.
7-Traspàs trobada XXLL.
8-Traspàs Reunió Fira amb Bon Pastor.
9-Traspàs Permanent XES.
10-Traspàs crowdfounding.
11-Preparar trobada amb la nova regidora de Sant Andreu, Marta Villanueva.
12-Repàs comptabilitat.

1- Finalització contracte 6 mesos Maite.
Maite explica que no hi haurà ampliació del contracte perquè marxa a viure fora de
Barcelona.
Nota personal: Us vull donar les gràcies a totes i cadascuna de les persones amb qui he
treballat aquest darrer any i mig. He aprés moltíssimes coses i us agraeixo de tot cor el
suport i la oportunitat quer m’heu donat. M’emporto sobretot haver-vos conegut com a
professionals i com a persones.És un gust veure que encara hi ha gent que es preocupa
pels demés i que defensa l’interés comú per sobre del seu. Endavant!

Pel que fa a les tasques de la secretaria, s’haurà de fer un debat per com repartir feines i
replantejar com ens organitzem a partir d’ara.
Parlar amb Víctor G per si es pot donar cop de mà desde Xes Barcelona. Es podrien definir
tasques molt concretes per asignar.
Silvano proposa que la XES ha de ser més reproductiva que productiva.
Mar proposa que les XXSS les portem internament, s’ofereixen desde Base Ò.
Es comenta que tard o d’hora s’hagués hagut de pendre la decisió de no renovar el
contracte degut a que ens han denegat l’Enfortim d’aquest any i d’aquí és d’on venien els
diners per pagar la secretaria tècnica.
Víctor parla de com Properess pot relacionar-se amb la Xes SA, que és un debat que ja
s’havia plantejat.
Propostes de recursos propis:

- Gestió mercat de pagès.
- Interessa fer captació campanya goteo? Donacions puntuals o recompensa.
- Quins projectes creiem que té sentit activar però que no han encaixat amb les

dinàmiques de subvencions?



Debats:
Secretaria de la XES Bcn podria donar servei a les 5 xarxes locals? Es podrien ampliar
hores i fer una col·laboració?
Connexió i vincle economic amb Comunalitats / XES.

Acabem parlant del punt 2 també perquè està relacionat.

3- Presentació noves sòcies “Fronteres Invisibles”
Ens presentem nosaltres per donar pas a la Marta que es presenti.
Son dos persones, Guillem i MT
Treballen la migració amb recursos educatius per escoles.Fan aprenentatge i servei, estan
amb Prollema.

4-Participació dins Festa Major de Sant Andreu a Seísmes
De cara a vincular la XES SA a Seismes, la festa de residents a FIC durant la festa major,
que hem trobat una forma de col•laboració que podem parlar a la següent assemblea. Us
faig cinc cèntims, però, tenim un espai dins de l'esdeveniment que es diu el Plató i que acull
alguna entitat del barri/districte, vinculada amb la Fabra. El dinamitza Beatriu Daniel,
d'explica dansa, una titana del món de la cultura a Bcn. Pensàvem dedicar aquest espai a la
XES SA, en col•laboració. Explicar què és l'ESS, què és la XES SA, quina la seva història,
on es troba i com comunicar-s'hi.

- Temàtica d’enguany connexions / interconnexions i simbiosis. Primer dissabte de
desembre. en el marc de la festa major de SA.

- S’ha de pensar la col·laboració i elaborar programa. En parlem al setembre.
Graven teleduca.
Parlar-ho a l’assemblea de setembre.

5-Participació FESC.
Aquest any només es fa en format fòrum.
S’ha activat un espai per pensar la FESC de l’any que ve.
Som a l’esfera “Aprenem i ens Divertim” L’oci i la cultura tenen un paper molt important en
els processos d’aprenentatge incloent moments de lleure, d’expressió i creació,
d’informació. Igualment, els espais de participació són entorns de creació col·lectiva de
coneixement.
Com eduquem en valors i transmetem coneixement? Quines propostes d’oci ens ofereix
l’ESS més enllà de l’hegemonia cultural? Com ens comuniquem? Com difonem i expliquem
l’ESS? De quines maneres creem coneixement? Què vol dir participar?

Es va debatre si “ens divertim” ens encaixa com a concepte, exposem que la cultura no
només diverteix d’una manera superficial sino que també ha de tenir un rerafons que
sacsegi.

6-Traspàs sessió de treball per preparar jornada 29 juliol.
Coopolis observatori desc i Xes per una recerca / mapatge.



7-Traspàs XXLL
Van explicar la fess rural, les xerrades van cridar l’atenció de l’administració. Aquests debats
potser es poden treballar a les escoles. Molt contentes.
S’ha presentat l’Antònia Muntaner, técnica de comunicació. Respon a les demandes que es
van fer a través del qüestionari.

Debat sobre si la Xes hauria de tenir eines per crear conflictes interns.

Debatint torna a sortir que hem de fer un canvi de junta a la Xes SA.
Assemblea extraordinària al setmebre per votar regim intern i decidir candidatures.
En el règimi ntern cal incloure un decaleg/ codi de conducte per la participació a
l’assemblea/ espais.
Diferenciar veu i vot.
Diferenciar les dues llistes de mailings.

8-Traspàs reunió Fira Bon Pastor.
Assemblea de valoració de la Fira
-Faran un quadrant de persones voluntàries relacionades directament amb un acte específic
(tipus: Desmuntar Tots FEEM - necessitat 5 persones: disponibilitat (poseu el vostre nom).
-Satisfacció amb la Tots FEEM d'enguany, enriquida amb la participació de l'ESS.
-Bon resultat del dinar popular (hem entregat 565€ sobrants a la Nova CdF).

En general bon clima i bon ambient.

9-Traspàs Permanent XES.
Economicament anem pitjor del que s’havia previst.
Cal buscar 3 relleus de la permanent
Hi ha una nova comi. comi antiracista. La fira migrant es el 30/9. coincideix. Proposem canvi
de data de l’assemblea per no contraprogramar. pendent de votació, pq som poques i hi ha
empat.
Intervencio Judit i Victor (XES BCN). Desconnexió gobernança de la permanent i la base
social i comissions. falta de representació, compartir les ordres del dia, saber que les
assemblees de la permanent son obertes
Proposta d’apertura: ordres del dia i actes curtes. debats i decisions preses

10- Traspàs crowdfounding.

En entitats es retorna el 30 per cent, en persones individuals un 80 fina a 150 euros.
fer early birds el primer dia de campany, en el acte de presentació.
Campanya de 40 dies, lo normal, normalment en 3 setmanes ja va de baixa.
40 més 40, seguits. si en algun moment es veu que no tira es pot donar de baixa.
N’hi ha que poden donar diners i també que poden donar materials o el seu temps.
( espai, vehicle, )
Es poden fer packs? Si, experiencies per grups, families.
Buscar titular engrescador, buscant perpectiva optimista.
Mínim d’aportacions:; 10, 25, 50, 75, 100, 200, 350, 500



Recompensa amb “fil a l’agulla, pactar-ho abans”. La entitat reb els diners íntegres.
Desgrava qui fa la aportació.
Cistella amb productes de la FESC. No es pot fer rifa.
Comunicació, twitter cada dia,
Crear un PAD per comunicació
Twitt cada dia presentant una proposta diferent, fent un countdown. Deixar-ho programat.
Es poden afegir recompenses, podrem editar. Percanviar propostes ja fetes ens posem en
contacte amb Goteo.
Video presentació,
Fer pressu, pensar que el 30 per cent ja el tenim. 3.000 minim?
Mirem campanyes semblants, enviem la proposta.
Que es vegi l’equip en la proposta.
5 per cent per goteo, un 1 per cent bancari.
pressu a nivell intern, quantes hores es calen, dedicar 30 mins al dia per fer seguiment.
Com comuniquem a entitats

11- Es constitueix el 15 de setembre, diu Quim.
Anant recollint tota la informació,treball, documentat i preparar un bon dossier, i pensar en
oferiments i demanades concretes.
Hi ha una carpeta al Drive 2023 “Preparació trobada amb Marta Villanueva” amb info
que he anat recapitulant per esnsenyar-li.

12- Repàs comptabilitat.
Ho deixem per la propera assemblea.


